
SEJA ŢUPNIJSKEGA PASTORALNEGA SVETA – Ţupnije SV. Florijana v Trzinu 

dne 8. LISTOPADA v letu Gospodovem 2012 

Začetek seje: 19 in 44 min 

Prisotni: Franc Banko, Vera Maglica, Jaka Loţar, Blaţ Kmetič, Matic Mušič, Anica Batis, 

Ivan Mušič, Dr. Bogdan Dolenc 

Sejo smo, kot običajno pričeli z molitvijo in nadaljevali z duhovno mislijo Dr. Bogdana 

Dolenca, nato pa smo pričeli z delom, ki smo ga imeli predvidenega po dnevnem redu.  

Prva točka: Dogodki pred nami 

Praznik vseh Svetih. Razprava je tekla v smislu ozaveščanja ljudi, da naj namesto 

prekomernega priţiganja sveč po grobovih svojih rajnih, rajši denar, ki bi ga namenili za 

sveče namenijo Karitasu ali pa darujejo za maše. 

Napoved dveh koncertov 

Prvi in ţe skoraj tradicionalni koncert mešanega pevskega zbora Svoboda Mengeš, ki bo 

potekal v naši farni cerkvi in sicer dne 22.12.2012. dogovorili smo se da bomo za koncert 

namenili malo več propagande če se lahko tako izrazim in, da za nastopajoče pripravimo malo 

čaja in piškotov in jih povabimo na prijetno druţenje po nastopu. 

Koncert skupine L Artko, ki naj bi bil predvidoma 17.12.2012. Do datuma seje še nismo 

prejeli programa koncerta in zato posledično tudi nismo prejeli potrditve od Škofije. 

Če koncert naposled le bo izveden se tudi za njih, po dogovoru na seji povabi v veroučno 

učilnico na piškote in čaj ter prijetno druţenje. 

Dogodki pred nami zavzemajo tudi čas pred Boţičem (Advent). Zato smo na seji dosti časa 

posvetili pogovor o pripravah, predvsem okraševanju, izdelavi jaslic… Na dan je prišla 

pobuda, da bi se v času postavitve jaslic Depala kapela zaprla za vernike. Tako bo delo lahko 

mirno potekalo, ne pa, da bi se vsak dan med postavitvijo porabilo ničkoliko časa za 

pospravljanje stvari, katere bodo pri postavljanju jaslic potrebne. Kapela se bo odprla 

ponovno po končanih delih. Pričetek postavljanja 17.12.2012. 

V naslednji točki dnevnega reda je potekalo izbiranje predstavnika ţps-ja na dekanijskem 

srečanju članov ţps-ja. Svet je soglasno predlagal g. Franca Bankota, ki je po našem mnenju 

najprimernejši kandidat sodeč po njegovih izkušnjah na tem področju. 

Dekanijsko srečanje bo na dan 18.12.2012. 

Pri naslednji točki dnevnega reda pa smo govorili o moţni ureditvi vodovoda do cerkve in 

odtočnega jaška, ki seveda paše zraven. Pobuda je bila izraţena na dejstvu da se bo v 

naslednjem letu preurejala celotna Habatova ulica in bi lahko izkoristili moţnost, glede na to 

da bodo podobna dela v teku. 

Pri tem smo spregovorili tudi o nujni zadevi kot je prehod za pešce med cerkvijo in 

ţupniščem, pobuda za to je bila dana s strani staršev veroučencev.  

 

Datum naslednje seje ţupnijskega pastoralnega sveta 3.12.2012. 

Zaključek seje z molitvijo ob 20 in 55 min. 

 


